
Referat af skolebestyrelsesmøde – Virum Skole 

Ordinært skolebestyrelsesmøde 

25. september 2024 kl. 17.30 – 20.00 

Medlemmer: Lars Salling, Dorien van Veelen, Tina Nyyssönen, Jesper Nygaard, Bo Torp Henriksen, Kristian 

Brunnenberger Andersen, Per Randrup, Mike Taagehøj, Kaja Gillesberg Lassen, Anne Steiner Jensen, Jonas Fisker, Brit 

Brunnstrøm Jensen, Bettina Bay Nielsen, Villads R. Lunn, Gorm M. Christensen  

Afbud: Jesper Nygaard, Anne Steiner Jensen 

Ansvarlig for gennemlæsning af referat: Bo Torp Henriksen 

 

1 Formalia     

 

Pia Elkjær Bay træder ud af bestyrelsen. Per Randrup indtræder som 

nyt bestyrelsesmedlem.  

 

1.1 Godkendelse af dagsorden  

Dagsorden blev godkendt. 

 

1.2 Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde 22.08.2024 

Referat blev godkendt 

 

2 Drøftelse/behandling af emner 

 

2.1 Kontaktforældremøde 

 

Kontaktforældremødet flyttes til den 24. oktober.  

Indholdet bliver: 

1. Foredrag om snus ved Frederik Vestbjerg. (Ledelsen 

ansvarlig) 

2. Orientering om lokalplan for den kommende daginstitution. 

(Ledelsen ansvarlig) 

3. Dialog med skolebestyrelsen (skolebestyrelsesformanden 

ansvarlig) 

Alle forældre inviteres og skoleledelsen sørger for invitation over 

Aula med tilmelding 

Fra skolebestyrelsen deltager: Lars, Dorien, Per, Tina, Bo, ledelsen 



 

2.2 Strategi i forhold til arealet omkring den nye daginstitution 

(drøftelse) Materiale fra Lyngby Taarbæk Kommune er medsendt 

 

Skolebestyrelsen drøftede det medsendte materiale og 

konstaterede, at det areal skolen skal have som kompensation for 

det afgivne areal til daginstitutionen, først bliver til råde for skolen 

et år efter ibrugtagningen af daginstitutionen. Det blev drøftet, 

hvilke konsekvenser, det vil få for eleverne at have et mindre 

område til rådighed. 

 

Elevrådets repræsentanter fremlagde elevrådets ønsker for det nye 

areal vha en tegning. De ønsker, at alle skolens elever kan bruge 

området. Deres ønsker var: 

 

• en multibane mere 

• at krattet langs Parcelvej kunne bruges til leg og til at gemme 

sig i, hvilke betyder etablering af hegn og mere beplantning. 

• Svævebane 

• Trampoliner 

 

Skolebestyrelsen vil på næste bestyrelsesmøde lave et forslag til en 

plan for hele området mellem skolen og daginstitutionen, som de vil 

præsentere for politikkerne, som udover elevrådets ønsker også 

indeholder et amfiteater.  

Skolebestyrelsen ser gerne, at området også kan bruges af 

lokalområdets beboer efter skoletid. 

 

 

2.3 Fortsat evaluering af mobilpolitikken. (Beslutning og drøftelse) 

 

Skolebestyrelsen drøftede mobilpolitikken i forhold til skolens 

samværsregler og Ministeriets anbefalinger.  

 

Skolens medarbejderrepræsentanter oplever ikke problemer med 

mobiltelefoner i indskolingen, men derimod opleves det, at 

smartwatchs giver nogle udfordringer. På nuværende tidspunkt er 

det Sfo-personalet på de enkelte etager der fastsætter regler for 

brug af disse på. 

 



På mellemtrinnet og i udskolingen fungerer mobilpolitikken godt. 

Eleverne respekterer og efterlever for det meste politikken. 

Elevrådet er enige heri. 

Mobilpolitikken, som den er, bliver forlænget til også at gælde 

fremover, idet skolebestyrelsen lagde vægt på, at dette ikke 

udelukker, at politikken med at inddrage elevernes mobiltelefoner i 

skoletiden på baggrund af nærmere overvejelser og erfaringer vil 

kunne udbredes til at omfatte indskolingen, jf. nedenfor. 

 

Pædagogerne i fritidsdelen arbejder med de pædagogiske 

begrundelser for brug af skærme og mobiltelefoner i fritiden. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at indsamle mere viden på området 

vedrørende mobiltelefoner, smartwatchs og skærme. En bredere 

diskussion om skærme bliver taget op senere. 

 

 

2.4 Skoledialog (orientering) 

Kort orientering om punkterne fra skoledialogmødet. Punkterne 

bliver samlet op på skolebestyrelsesmødet i november. 

 

 

3   Driftsforhold 

 
3.1  Nyt fra elevrådet 

Elevrådet ønsker, at få skabt en opmærksomhed på alt det 
glemmetøj, der samles på skolen hver år. De planlægger et event, 

hvor alt glemmetøjet bliver lagt frem så forældrene og eleverne kan 
komme forbi og hente det, de har glemt. Det vil være 

mellemtrinnets elevrådsrepræsentant og udskolingstrinnets 
elevrepræsentanter, der vil stå for det. 

 
Det er et stort ønske fra elevrådet, at der igen bliver Blå mandag for 

8. klasserne efter deres konfirmation.  

Skolebestyrelsen besluttede at indføre Blå mandag igen. I 2025 
bliver det mandag den 19. maj. Blå mandag er for alle elever, men 

hvis nogen ikke ønsker, at deltage vil skolen planlægge 
undervisning. Datoen for Blå mandag bliver meldt ud på Aula. 

 
 

 
3.1 Henvendelser fra forældre 



Skolebestyrelsen har modtaget to beslægtede forældrehenvendelser 

om overvejelser om fondsansøgninger til legeplads/naturprojekter, 
som besvares af Jesper henholdsvis Bo.  

 

3.2 Meddelelser: Orientering om firewall 
Lyngby Taarbæk Kommune har indført en firewall. Den virker, men 

der er pt udfordringer i forhold til nogle undervisningsmaterialer, og 
andre udfordringer. Der arbejdes på at finde en løsning. 

 
3.3 Eventuelt: 

Der er inviteret til forældremøde i Kolle den 8. oktober 
 

Skolebestyrelsen ønsker at markere Lærernes dag den 4. oktober. 
Ledelsen sørger for dette og for at skrive det på Aula. 

 
  

3.4 Lukket dagsorden 
 

 

 

 
 

 

 

 

 


